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k srdci. Respektují mě, ale já nemám problém, když si ze mě 
dělají srandu.

Jaké další role máte v klubu?
Kromě hrajícího trenéra u áčka trénuji ještě mladší příprav-

ku. Samozřejmě s předsedou hodně věcí diskutujeme.

Co je pro vás po utkání největší odměnou? Jaké máte 
s Kopidlnem ambice?

Předvedená hra. Vím, že to nejde stále dobře, ale právě 
v tom momentu se snažím kluky povzbudit. Chtěl bych, aby 
když se řekne Kopidlno, tak bylo jasné, jak hraje. Zajímá mě 
hra mužstva.

Co čekáte od zbytku sezony a s čím do něj Kopidlno 
půjde?

Bude to boj až do konce a my chceme skončit v tabulce 
nahoře.

Na nedávnem Galavečeru KFS jste byl vícekrát oce-
něn. Jak si toho považujete?

Hodně si toho vážím. Je to ocenění práce. Ale není to jen o 
mně. Když nemůžu trénovat, pomáhá mi Láďa Hnát. V zápase 
zas předseda Jarda Zikmund a Roman Hnízdil. Za to jim děku-
ji. A za loňského střelce děkuji všem svým spoluhráčům.

Co vaše plány do budoucna? 
Chtěl bych se samozřejmě motat u fotbalu. Týmový cíl ně-

jaký máme, ale mám i osobní. Dát gól ve všech soutěžích. Tam 
už mi zbývá jen okresní přebor.

Dominik Palm

Prvoligové zkušenosti, starty v evropských pohárech, vstřelené 
branky téměř ve všech soutěžích. Řeč je o Tomáši Sedláčkovi, 
aktuálně hrajícím trenérovi Kopidlna, jenž má velký podíl sou-
časném postavení v tabulce 1. B třídy, skupiny A. Velezkušený 
útočník věří, že jeho tým dokáže postavení udržet a posunout se 
výše. „Na týmu vidím pokrok,“ pochvaluje si.               

Kopidlno v čele tabulky 1. B třídy. Co k tomu říci?
Upřímně, nechci to moc řešit. Na podzim jsme byli jedno 

kolo první a pak dvakrát prohráli, takže asi raději takto (usměje 
se).

Přitom po podzimu jste ztráceli na vedoucí Chlumec 
poměrně dost bodů. Svědčí to o skvělém průběhu jarní 
části?

Ano, jaro máme dobré. Kluci jsou dobře nastavení. Zatím to 
vypadá dobře, ale nechci to zakřiknout.

Jak vnímáte 1. B třídu a její průběh?
Řeknu to takhle, v každém týmu jsou velice zajímaví hráči, 

kteří by mohli hrát i vyšší soutěže. V našem týmu nevyjímaje. 

Je Kopidlno rázem hlavním favoritem? Začíná si tým 
o to více věřit?

Nevím, jestli hlavním favoritem, ale vím, že to bude hlavně 
o nás a Chlumci. Hlavně klukům říkám, ať si věří.

Bavíte se o možnosti postupu?
Ano, bavíme, ale ve hře je ještě spousta bodů. Ztratit může-

te s kýmkoliv, o tom jsme se přesvědčili na podzim.

Na výsledcích máte velký podíl. Jak si působení v Kopi-
dlně užíváte? Registrujete progres? 

Užívám. Samozřejmě ne vždy to jde podle představ, ale ně-
jak to dávám. Jednoznačně vidím na týmu pokrok, ale nechám 
si to pro sebe. Díky za pochopení.

Jaké máte role v týmu? 
Má role se moc nemění. Předávat zkušenosti a fotbalově 

posouvat kluky dál, hlavně takticky. Ale i já se furt učím.

Poslouchají mladší hráči vaše rady? Cítíte od nich re-
spekt? 

Řekl bych, že poslouchají. Berou si věci, které jim říkám 

TOMÁŠ SEDLÁČEK, HRAJÍCÍ TRENÉR KOPIDLNA: 

Kluci jsou dobře nastavení. 
Zajímá mě hlavně předvedená hra mužstva

BOMBEŘI sezony 2022/2023. Tomáš Sedláček zcela 
vlevo. Foto: fotbalfoto.cz - Petr Reichl

Galavečer KFS 2024: Tomáš Sedláček oceněn v kategorii 
Trenér kategorie mužů. Foto: fotbalfoto.cz - Petr Reichl


